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SLOVENSKO: Ako vyzerá „miš-maš“ úradníckej vlády americkej guvernérky štátu
Slovensko?

Ľudovít Ódor, premiér – môže byť odborníkom na financie. Má na to vedomosti i skúsenosti. Otázka
je len, či ich využíva nezávisle v prospech Slovenska alebo je závislý od rozhodnutí Sorosa,  na
ktorého je prepojený cez Stredoeurópsku univerzitu (CEU) v Budapešti. Svojho času bol poradcom
Radičovej a jej ministra financií Mikloša, ktorý je dnes poradcom Čaputovej. Mikloš pôsobil na
Ukrajine aj ako poradca ukrajinskej ministerky financií Natalie Jaresko, občianky USA a bývalej
zamestnankyne amerického ministerstva zahraničných vecí, ktorá ukrajinské občianstvo získala
niekoľko dní pred nástupom do úradu. Mal dosah ako poradca na ukrajinského premiéra Hrojsmana,
židovského pôvodu, na privatizáciu ukrajinských štátnych podnikov, ktoré mnohé skončili v
amerických a iných západných rukách vrátane strategických firiem. Je podozrenie, že niektoré veci
„riešil“ v spolupráci so skorumpovaným Hunterom Bidenom, synom súčasného amerického führera
Joe Bidena. Výsledok dnes vidíme. Mikloš bol aj účastníkom celosvetového konšpiračného
Bilderbergského klubu.

Ódor je tiež prepojený na Miroslava Beblavého, bývalého poslanca, straníckeho skokana, ktorý
vystriedal pre kariéru viacero strán. Najnovšie sa bude angažovať v strane Progresívne Slovensko,
kde opäť cíti šancu preraziť do politiky a k politickým benefitom. Spoluzakladal tzv. Inštitút pre
dobre spravovanú spoločnosť, ktorý je finančne podporovaný Sorosovými mimovládkami a americkou
vládou.

Ódor je málo známy ekonóm z pohľadu jeho zainteresovanosti do verejných financií a pálčivých
problémov v spoločnosti. Podieľal sa na vytvorení projektu Útvaru hodnoty za peniaze (ÚHP). Podľa
Ministerstva financií SR je úlohou ÚHP zvyšovať hodnotu, ktorú za svoje peniaze verejnosť dostáva.
Cieľom je posilniť orientáciu na výsledky pri rozhodovaní o verejných politikách, reguláciách,
investíciách a prevádzke štátu. Podstatou hodnoty za peniaze je posúdiť, či peniaze daňovníkov budú
skutočne vynaložené najlepšie ako je možné pre dosiahnutie stanoveného cieľa.   Je zarážajúce, že
ekonóm jeho kvalít sa verejne neozval s konštruktívnou kritikou, keď musel vidieť, že slovenská
ekonomika sa rúca, finančné prostriedky sa hospodárne nevykladajú, sú obrovské problémy s
čerpaním eurofondov ako i mrhaním štátnych zdrojov napr. Ministerstvo obrany SR, obrovskou
zadĺženosťou Slovenska a iné… Spoločnosť od neho očakáva, že urýchlene predloží pravdivú analýzu
súčasného stavu aj s návrhom na opatrenia, v ktorých bude zakomponovaná vízia a východiská z
balastu, do ktorého zatiahli spoločnosť Matovič a Heger.

Martin Sklenár, minister obrany – po odchode dezoláta J. Naďa sa v rezorte neuskutočnili žiadne
zmeny. Sklenár je verný klon Naďa a pokračuje v jeho politike, hoci tento rezort by si zaslúžil tvrdú
previerku oprávnenosti nakladania s finančnými prostriedkami. Pretože určite nie je v poriadku
mrhanie, neefektívne mnohomiliónové nákupy, dobrovoľná demilitarizácia obranných prostriedkov
krajiny, podozrivé zákazky a pod.

Sklenár je s vysokou pravdepodobnosťou prepojený na americké a nemecké tajné služby a je
predpoklad, že je nimi riadený podobne ako Naď. Je absolventom Program on Advanced Security
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Studies, George C. Marshall Center, Garmisch, Nemecko.  George C. Marshall Center (GCMC) je
riadený ministerstvom obrany USA a Nemecka a vychováva perspektívne kádre, ktoré potom
presadzuje do vlád vazalských štátov. Okrem týchto inštitúcií sú partnermi GCMC americké
ministerstvo zahraničných vecí, vojenské veliteľské centrá v rôznych častiach sveta a pod. Vedenie
GCMC je zložené z vysokých dôstojníkov armád a vyslúžilých amerických a nemeckých špiónov.
Vrátane CIA. Sklenár má aj americký vládny kurz Transatlantic Diplomatic Fellowship, čo je
americká prípravka pre dosadenie proamerických kádrov do vlád lokajských štátov po línii tzv.
diplomacie resp. CIA.

„Systém rotovania systémov protivzdušnej obrany v rámci NATO by mohol posilniť ochranu
Slovenska“.  Vyjadril sa Sklenár v Novom čase. V podstate tak súhlasí s podpisom a uplatňovaním
zradcovskej okupačnej zmluvy tzv. DCA podpísanej s USA. Rezort pokračuje aj pod jeho vedením
snahou o plytvanie finančných prostriedkov údajne na obranu SR.

Ivan Šimko, minister vnútra – bigotný katolík, amerikanofil, pravičiar.  Kariéra Ivana Šimka je
bohatá, ale smutná. Obhajca M. Dzurindu, ktorý patrí za spolupodieľanie sa zločinov NATO v
Juhoslávii pred súd. Moce sa stále v silových zložkách a je spoluzodpovedný za súčasný marazmus v
nich, pretože nedokázal nastaviť pravidlá tak, aby boli funkčné počas jeho pôsobenia v nich. V
Ódorovom pamflete zvanom Programové vyhlásenie vlády by sa mali nachádzať „noty“ ako nastaviť
riadiace procesy v spoločnosti tak, aby sme vyšli z chaosu Hegmatovej predchádzajúcej vlády. Nič
takého tam nie je. Aj v oblasti ministerstva vnútra sú len bezcieľne všeobecné frázy. Šimko v žiadnom
prípade nebude preverovať transparentnosť podozrivých miliárd bývalých vlád Hegera a Matoviča.
To by mala byť úloha novej vlády po voľbách v septembri.

Lívia Vašáková, podpredsedníčka vlády – výborné vzdelanie nedokázala pretaviť do praxe v
prospech Slovenska. Mala k tomu príležitosť na poste generálnej riaditeľky Sekcie plánu obnovy na
Úrade vlády.  Údajne patríme medzi najlepšie krajiny, pokiaľ ide o čerpanie plánu obnovy. Horšie to
bude s realizáciou.  Slovensko  môže na pasivitu úradníkov škaredo doplatiť. Vyplýva to aj z
rozhovoru Vašákovej TU.

Peter Balík, minister  investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky –
sorosovec, proamerický lobista s nulovými výsledkami na Slovensku. V roku 2016 – 2017 pracoval
ako ekonomický špecialista Veľvyslanectva USA v Bratislave.

Michal Horváth, minister financií. V rokoch 2007 – 2011 pracoval ako poradca ministrov financií
Počiatka a Mikloša. Finančný teoretik a v rokoch 2020 – 2023 hlavný ekonóm NBS. Ďalší v poradí z
amerického košiara Čaputovej. Článok o jeho omyloch si môžete pozrieť TU. Opatrenia v článku na
hrozby nie sú systémovo špecifikované.

Peter Dovhun, minister hospodárstva. Tiež pochádza z amerického košiara, u ktorého je
predpoklad, že podľa vzoru Čaputovej bude hájiť americké záujmy. V rokoch 2000 – 2014 pôsobil aj v
Americkej obchodnej komore. Peter Dovhun je taktiež spoluzakladateľ organizácie YPO
International, ktorá je prepojená na škandalóznu organizáciu a banku Goldman Sachs a americkú
vládnu organizáciu Rand Corporation, ktorá pripravuje okrem iného aj strategické materiály pre
vládu USA na rozbitie Ruska a úzko spolupracuje s Pentagonom. YPO vyhľadáva vhodných ľudí,
ktorých dosadzuje do riadiacich funkcií štátov. Je súčasťou globalizačného  pokusu ovládania štátov z
USA.

Pavol Lančarič, minister dopravy a výstavby – považujem ho za schopného ministra, ktorý by mal v
rezorte urobiť poriadok aspoň tak, aby naštartoval a prebral k životu tento dôležitý kolos štátnej
správy. A samozrejme sa očakávajú rýchle konkrétne výsledky do budúcnosti.
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Jozef Bíreš, minister pôdohospodárstva a rozvoja vidieka – Vedecký pracovník a vysokoškolský
pedagóg. Šéfoval dlhé roky Štátnej veterinárnej a potravinovej správe SR, avšak kvalitu potravín v
predaji pozitívne neovplyvnil. Do zvereného rezortu nebude mať čas zasiahnuť na základe
skutočných potrieb Slovenska. Jeho menovanie považujem za lotériu.

Jana Dubovcová, ministerka spravodlivosti – je známa skôr ako úspešná ombudsmanka. Jej
menovanie za ministerku je východiskom z núdze. Je predpoklad, že bude pokračovať v práci bývalej
neúspešnej ministerky.

Miroslav Wlachovský, minister zahraničných vecí a európskych záležitostí – neprinesie nič
pozitívne pre Slovensko. Bývalý riaditeľ SFPA, (proamerický think-thank, kontrolujúci zahraničnú
agendu Slovenska), poradca predsedu vlády Slovenskej republiky Mikuláša Dzurindu,  poradca
predsedu vlády Slovenskej republiky Eduarda Hegera a človek, ktorý si svojho času na služobnej
ceste v Srbsku vo vlaku zabudol diplomatický kufrík…Pokračuje v politike plnenia proamerických
cieľov na Slovensku.

Soňa Gaborčáková, ministerka práce, sociálnych vecí a rodiny – je z politického košiara OĽANO –
NOVA. Neskôr prestúpila do KDH. Ako štátna tajomníčka mohla pod Krajniakom viac pozitívne
ovplyvňovať dianie najviac zraniteľných skupín obyvateľstva. Jej konkrétny podiel nie je známy. V
kresle ministerky môže realizovať svoje priority, ktorými sú deti a zdravotne znevýhodnení občania.
Uvidíme či jej nominácia nebola len populistická zo strany Čaputovej.

Milan Chrenko, minister životného prostredia – mal by byť zorientovaný v problematike životného
prostredia. Pôsobil aj v zahraničných odborných organizáciách. Bývalý „DOMOVNÍK“ Budaj mu
nechal v rezorte neskutočný bordel. Ako prvú vec by mal Chrenko riešiť časované bomby spočívajúce
v ekologickej záťaži minulosti. Napríklad tzv. gudróny v Nemeckej a Predajnej.
Zatiaľ riešenie prešľapuje už roky na jednom mieste a finálne riešenie je stále v nedohľadne.

Daniel Bútora, minister školstva, vedy, výskumu a športu – je ďalší v rade zo stajne proamerických
nominantov v slovenskej vláde. Bývalý pracovník špionážneho rádia Slobodná Európa. Je skôr
teoretikom ako odborníkom a existujú oprávnené obavy, že sa mu nepodarí naštartovať rezort podľa
skutočných potrieb Slovenska.

Silvia Hroncová, ministerka kultúry – mala by ako teatrologička poznať dokonale potreby
slovenského divadelníctva. Bude sa však musieť orientovať aj v iných oblastiach rezortu a to
jednoducho nestihne. Mala by sa aspoň zoznámiť s materiálom Stratégia kultúry a kreatívneho
priemyslu 2030 a aktualizovať ho.

Michal Palkovič, minister zdravotníctva – je vysokoškolský učiteľ a patológ. Ak nechce pitvať
Slovensko ako obeť bývalého režimu Matoviča a Hegera, mal by sa veľmi rýchlo vedieť zorientovať v
prioritách potrieb slovenského zdravotníctva a prebrať ho z kómy. Spoločnosť očakáva jeho pravdivú
analýzu skutočného stavu zdravotníctva s návrhmi na urýchlené riešenie jeho problémov.

Záver: po prečítaní programového vyhlásenia tejto vlády je jasné, že táto vláda má len preklenúť
obdobie do nástupu ultrapravicových progresívcov, ktorí majú za úlohu  zničenie samostatnosti a
suverenity Slovenska. Sorosovo zákulisie, mimovládne organizácie, korporátne médiá s naliatymi
peniazmi už na tom tvrdo pracujú…
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